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1. Mötets öppnande President Lena Pira öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare Britt-Marie Ek valdes till sekreterare. 
 

3. Godkännande av 
dagordning 

Dagordningen godkändes. 

4. Val av justerare Carin Åström valdes att justera dagens protokoll 
 

5. Föregående protokoll 
 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes. 
 

6. Info presidenten Månadsmötet den 9/4 på Tryde 1303 var trevligt och bra 
föredrag . 
Inbjudan till intercitymöte har gått ut till Ystads och Skurups 
IWC. Tyvärr sammanfaller Skurups och våra månadsmöten. 
Diskussion har varit att ev. flytta vårt från andra onsdagen i 
månaden till en annan onsdag. Men beslut togs att behålla vår 
onsdag och i stället försöka samarbeta med Skurup om ev 
gemensamma möten.  Vi bjuder in Hörby IWC till intercitymötet 
också. 
Fortfarande inget protokoll från Distriktsmötet på Bjärsjölagård.  
För de som inte redan visste, informerades om att Ingelög 
Wyndhamn från Helsingborgs IWC valts till vice president i IIWC 
2025-2026. Vilket vi naturligtvis tycker är väldigt roligt! 

7. Info sekreteraren Den 30/6 ska höstens möten vara klara och upplagda på 
hemsidan. 
Vi måste göra en verksamhetsplan för att skicka in till 
kommunens föreningsregister. Den ska godkännas på årsmötet 
innan den kan skickas in. Carin Å och Britt-Marie gör den. 



 

 

 

8. Info klubbmästare  Allt är klart med intercitymötet på Tingshuset i Hammenhög 
den 14/5 kl 13:00. Anmälan senast 7/5. 
Till sommaravslutningen den 11juni i Lena Piras trädgård, 
bestämdes att vi beställer en laxtallrik som förra året. Den var 
uppskattad. 

9. Info kassör 
 

När vi bokar föredragshållare som vill ha betalt, måste vi vara 
noggranna med att ta reda på alla förutsättningar gällande 
betalning.  
Det är dyrt med namnskyltar så sambeställning är viktigt. Man 
kanske får vänta lite längre på sin skylt för att kunna göra det.  
Påminnelse om lådan ska göras i månadsbrevet. 
Vi har 14161kr på kontot och därav ska 2750kr gå till Ukraina. 

10. Info ISO  Tyvärr ingen resa till vänklubb på Rügen pga dåliga 
kommunikationer efter den nerlagda färjan till Sassnitz. 

11. Kommande 
medlemsmöten. 

Vårens/sommarens möten är klara.  
Lena undersöker med Tjörnedala om vi kan årsmötet där i 
augusti.  
Flera förslag för höstens möten, såsom besök av 
kommunpolisen, vår bank för att prata om bedrägerier, hudvård 
för den mogna hyn, blomsterbindning 

12. Övriga frågor  Inga övriga frågor 
  

13. Nästa styrelsemöte Den 22/5 kkl 15:00 hos Eva Tyfvesson 

14. Mötet avslutas  
 
 
 
Simrishamn 25-04-11 

 
 
Britt-Marie Ek 
Sekreterare 

 
 
Carin Åström 
Justerare 

Lena Pira avslutade mötet och vi tackade henne för kaffe och 
goda kakor! 
 

 

 
 
 
Lena Pira 
President 


